
Vedno več koles in kolesarjev
Trim akcije kolesarjenja so bile na samem začetku izredno priljubljene, potem pa je bilo

udeležencev nekaj časa manj, v zadnjem času, ko je po Ljubljani vedno gostejši avtomo-
bilski promet, je opaziti na cestah vedno več kolesarjev. Trim akcije kolesarjenja bodo
vsekakor ponovno postale priljubljene, zveza telesnokulturnih organizacij Ljubljana Ši-
ška pa se dogovarja s kolesarsko sekcijo Franek Rog o poživitvi kolesarskih akcij in
uvajanju novih, privlačnih oblik kolesarjenja zželjo, da bi čimveč Ijudi pridobili za koristen
šport.

Vse kolesarske akcije v Ljubljani so potekale predvsem po gozdnih poteh, kjer so se
udeleženci lahko nadihali svežega zraka.

Po akclji, ali po končanem kolesarjenju se prav prileže počitek. Nekateri so kar pozabili
na kolesa in poiskali prostor, kjer so se lahko odpočili.
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